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Abstract (en)
[origin: US2016097222A1] The invention relates to an arresting element (30) for a blocking element (20) of a locking device of a vehicle door (100),
with a fixing area (31) for fixing the arresting element (30) at the locking device, a sensor area (33) for detecting a deformation of a door panel (101,
102) of the vehicle, particularly an inner door panel (102), which is directed towards the interior of the vehicle, and an arresting area (35) for arresting
the blocking element (20).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Arretierelement (30) für ein Sperrelement (20) einer Schließvorrichtung einer Kraftfahrzeugtür (100), mit einem
Befestigungsbereich (31) zum Befestigen des Arretierelementes (30) an der Schließvorrichtung, einem Sensorbereich (33) zum Detektieren
einer Verformung eines Türbleches (101, 102) des Kraftfahrzeuges, insbesondere eines inneren Türbleches (102), das zum Innenraum des
Kraftfahrzeuges gerichtet ist, und einem Arretierbereich (35) zum Arretieren des Sperrelementes (20).
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